

2008年書院校董會會議及周年聚餐

The College Board of Trustees' Meeting and Annual Board Dinner 2008

5/12/2008



眾校董於校董會第六十四次會議後合照留念。

Group photo posed at the 64th Board of Trustees' Meeting.



校董會主席岑才生先生於周年聚餐時致辭。

Mr Shum Choi-sang, Chairman of the College Board of Trustees, addressing the assembly at the Annual Board Dinner.



校董會主席岑才生先生(中)、校董會副主席暨基金會主席張煊昌博士(左三)及院長馮國培教授(右三)與及四位書院長期服務獎得獎人：生物系黃蔭成教授(最右)、訊息工程學系吳偉賢教授(右二)、管理學系黃熾森教授(最左)及聯合書院學生輔導處吳寶珊女士(左二)合照。

Prof Shum Choi-sang, Chairman of the College Board of Trustees (centre), Dr Thomas H C Cheung, Vice-chairman of the College Board of Trustees and Chairman of the College Endowment Fund (third from left) and Prof Fung Kwok-pui, College Head (third from right) posed a group photo with four recipients of Long Service Awards: Prof Wong Yum-shing from Department of Biology (far right), Prof Ng Wai-yin from Department of Information Engineering (second from right), Prof Wong Chi-sum from Department of Management (far left) and Miss Iris P S Ng (second from left) from the College Dean of Students' Office.

校董會主席岑才生先生(中)、校董會副主席暨基金會主席張煊昌博士(左二)及院長馮國培教授(右二)與2007年度校長模範教學獎得主系體育部陳德有博士(最右)及法律學院鄔楓教授(最左)合照。

Prof Shum Choi-sang, Chairman of the College Board of Trustees (centre), Dr Thomas H C Cheung, Vice-chairman of the College Board of Trustees and Chairman of the College Endowment Fund (second from left) and Prof Fung Kwok-pui, College Head (second from right) posed a group photo with VC's Exemplary Teaching Awards 2007 recipients, Dr Chan Tak-yau from Physical Education Unit (far right) and Prof Lutz-Christian Wolff from Faculty of Law (far left).



「兒童肥胖國際會議：體育運動科學的實踐與效果」開幕典禮

Opening Ceremony of International Conference on Childhood Obesity (ICCO) 2008: Evidence and Practice from Exercise Science

13-16/11/2008

左起：教育學院院長李子建教授、ICCO 2008 籌備委員會主席暨體育運動科學系系主任洪友廉教授、崇基學院院長梁元生教授、香港中文大學副校長鄭振耀教授、新亞書院院長黃乃正教授、聯合書院輔導長王香生教授、逸夫書院院務主任簡麗嫦小姐及香港賽馬會運動醫學及健康科學中心執行總監容樹恆醫生。

from left: Prof John C K Lee, Dean of Education; Prof Youlian Hong, Chairman of organizing committee of ICCO 2008 and Chairman, Department of Sports Science and Physical Education; Prof Leung Yuen-sang, Head of Chung Chi College; Prof

Jack C Y Cheng, Pro-Vice-Chancellor; Prof Henry N C Wong, Head of New Asia College; Prof Stephen H S Wong, Dean of Students, United College; Ms Bonnie Kan, College Secretary, Shaw College and Dr Patrick Yung, Deputy Director, Hong Kong Jockey Club Sports Medicine and Health Sciences Centre.

教育部屬下高校對外交流人員赴港研討班

Training Programme for Mainland Academic Links Officers

17/11/2008

三十名從事對外交流的內地大學行政人員參加大學舉辦的「教育部屬下高校對外交流人員赴港研討班」，期間訪問聯合書院，與院務主任李雷寶玲女士(左六)合照。

30 executives from various Mainland universities participated in the CUHK's Training Programme for Mainland Academic Links Officers and visited United College. Mrs Christina Li, the College Secretary (sixth from left), posed a photo with them.

